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1. Samverkan i arbetsgruppen - statusuppföljning

Pågående:

Digitalisera papperssvar utomlänspatienter RJL

Klar.

Långsiktig lösning för skickeprover Kalmar till RÖ

Arbeta fram en mer långsiktig lösning där fullständig information överförs utan
manuella steg till mottagande system. I syfte att hitta en patientsäker lösning.

Efter möte med Tieto/RÖ/RKL har vi fått förslag på lösning i EDI-serv (felmeddelande
vid ex. fel ref.intervall, om svarsformat skiljer sig åt).

Långsiktig lösning är oklart när Tieto kan leverera. Ärende finns men hanteras som
framtida förbättringsförslag.

Mot Jönköping finns inte samma problem.

Roadmap digitalisering remiss- och svarsflöden inom SÖSR

Cheferna för laboratoriemedicin inom SÖSR, Fredrik Enlund, RKL, Andreas Käll, RÖ
samt Erik Portelius, RJL önskar en kartläggning från denna RAG rörande var vi står
med skickeprover inom SÖSR.

Carl har rapporterat till RPO MD den 17 April samt vid labchefsmöte den 16 Maj.

Identifierade aktiviteter i roadmap införs under övrigt/behov nedan för återkommande
uppföljning.

Uppdrag från RPO – Ökad samverkan för att uppnå resurseffektivitet inom SÖSR

Uppdraget går väldigt mycket i linje med det uppdrag och samverkansinitiativ vi redan
genomfört/arbetar med, och med det fokus vi haft kring ökad digitalisering. Handlar om
att identifiera dubbeljobb och onödiga arbetsuppgifter inom SÖSR.
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Carl skickar ut uppdragen i sin helhet och kallar till en workshop innan sommaren då
Malin kommer sluta i sommar och ersättare ej är klar

Övrigt/behov:

— Undersöka förutsättningar för LVMS->LVMS integration mellan RJL o RÖ (2024)

— Peter kan försöka luska lite i om de arkitekturella principerna sätter stopp.

— Ej strukturerade svar kan ställa till problem. På gång, men tidsram är oklar.

— Remissflöde från jönköping kan man kanske starta med. Reservnummer
kan bli ett problem. Skicka en fråga från respektive håll till SwP.

— Skicka digitala svar från RJL till RÖs ROS-system även för mikro (2024-2025)

— Ej strukturerade svar kan ställa till problem. På gång, men tidsram är oklar.

— Förutsättningar för bättre samverkan inom Patologi

— Inget uppdrag ännu till denna RAG

Beslut:

- Kalmar undersöker status på leverans av felhantering i EDI-serv från Tieto.

- Carl skickar ut nya uppdraget från RPO MD i sin helhet och kallar till en workshop
innan sommaren

- RÖ respektive RJL skickar en fråga till SwP kring möjlighet att sätta upp
skickeprovsflöde mellan 2 regioner, med start för remissflödet.

2. Aktuellt per region
RÖ:

- Införande av GLOO4 (nya tjänstekontrakt) pågår. Driftsättning med scope Kemi den
1 September

- Projekt för införande av OPT och HKS (generiskt kallelsesystem som ersätter
flexlab invitation) pågår.

- Ny automation för både Kemi och Mikro är upphandlad och planeras för införande.

- Upphandling av system för ritning av släktträd (ersätter Progeny) pågår

- Inga labportalen-projekt pågår just nu (pausat tills vidare).

Kalmar:

- Lab2lab jobbar man inte så aktivt med just nu.

- Mikro är intresserade av att titta på skickeprover via wwLab, men man har inte
påbörjat något arbete
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- SDK för antikroppsutredning (rådgivning via fax). Kommer börja titta på att skicka
mellan Kalmar och Västervik. Mot RÖ ligger det på vänt då Kalmar ligger lite före
med införandet av SDK.

- HKS har man inlett ett samarbete kring med Jönköping. RÖ tvekar lite pga. att man
inte har någon accepteralösning utan måste skicka provtagningsmaterial till alla som
kallas för självprovtagning.

- Allmän fråga: Funderar på hur man organiserat sig i respektive Region. RÖ har
anställda verksamhetsnära förvaltare med lab-erfarenhet. RJL har IT-utbildade
förvaltare i kombination med systemadministratörer i verksamheten.

Jönköping:

- Integration (lab2lab) mot Uppsala pågår. Vissa delar är lösta men problem med att
läsa in svaren. Går dock framåt.

- Fått förfrågan om digitala svar till CGM J4.

Beslut:

3. Övrigt
Beslut:

4. Nästa möte
Möten är kallade till var 6e vecka hela året. Nästa planerade tillfälle är i Juli och
Augusti under semesterperiod. Därefter 3 Oktober.

Beslut:

Beslut att nästa möte blir den 3 Oktober.

Vid anteckningarna

Carl Sköller
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